
 
 
 
Protokoll, Styrelsemöte 240521.  
 
Närvarande:  Pia Sundqvist (ordförande)  

Constanze Ackermann-Boström  
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Elisabeth Zetterholm 
 
 

Anmält  Henrik Gyllstad 
förhinder:  Birgitta Ljung Egeland 

Boglárka Straszer  
 
 
  
  
 

 
Ärende   Beslut____________________________________                                                                                  
  
1. Mötets öppnande  Mötet öppnades av styrelsens ordförande  

Pia Sundqvist. 
 

2. Val av mötessekreterare Elisabeth Zetterholm. 
 
3. Val av justeringsperson Lina Nyroos.   

   
4. Fastställande av dagordning Dagordningen fastställs. 
 
5. Protokoll från föregående möte  Protokollet har bifogats kallelsen. 

240418 Protokollet godkänns.  
 

6. Meddelanden  1. Ordförande Pia Sundqvist har skickat in en 
uppdaterad årlig rapport till AILA.  
2. Vi önskar att AILA stöttar oss i samverkan med 
grannländerna i Norden. 
3. Rapport om våra prioriterade frågor, t.ex. att 
starta nätverk för unga forskare samt vår tidskrift. 
4. En förfrågan från AILA om att (a) välja in Rwandas 
förening, som önskat ett medlemskap i AILA, och (b) 
att besluta om att Rwanda också anordnar AILA 



 
word congress 2025. Det var alltför kort om tid för 
att hinna kalla in till ett extra styrelsemöte, så ASLA 
(gm ordförande) röstade för att Rwanda bör 
accepteras som sk. temporary member i ett år, för 
att därefter kunna bli ordinarie medlem i AILA från 
2025 och framåt. Ett sådant förfarande gällde t.ex. 
när Israel sökte om medlemskap för två år sedan. 
ASLA föreslog också att de två frågorna måste 
behandlas separat (och ej tillsammans som ett 
”paket”), dvs. att beslut om huruvida Rwanda ska 
arrangera 2025-års världskongress bör tas separat. 
Det återstår att se vad AILA:s styrelse tar för beslut 
vid sitt kommande möte.  

 
7. Rapport: Kassör  1. Ett av våra konton är nu avslutat, så från och med 

nu har vi endast ett konto.  
2. Medlemsavgifter: 45 deltagare på symposiet har 
inte betalat medlemsavgift till ASLA. Kassören 
skickar påminnelse om betalning av medlemsavgift 
till dessa via e-post.  
3. Ersättningen är utbetald till de två som fick 
uppsatspris 2024 (prissumma, resa, hotell och 
konferensavgift, sammanlagt ca. 9.000kr). 

 
8. Beslut: ASLA:s redaktion Christian Waldmann var huvudredaktör 2020–2023.  

(medlemmar/uppdrag/tid) Han är villig att fortsätta med uppdraget. Förslag att 
hans mandatperiod förlängs med två år, 2024–2025. 
Förslaget godkändes och det beslutades enhälligt att 
Waldmann fortsätter som huvudredaktör.  

  
Övriga medlemmar i redaktionen är: 
Pia Sundqvist, huvudredaktör, 2022–2025. 
Stina Ericsson, redaktionsmedlem, 2022–2025. 
Nigel Musk, redaktionsmedlem, 2022–2025. 
 
Boglárka Straszer, redaktionsmedlem, 2020–2023. 
Boglárka var ej närvarande. (Vill fortsätta eller ej?) 
 
Birgitta Ljung Egeland, redaktionsmedelm, 2020–
2024, har avsagt sig uppdraget. Förslag: Birgitta bör 
ersättas i redaktionskommittén och förslaget är att 
Kent Fredholm, Karlstad universitet, tillfrågas för 
perioden 2024–2025. Ordförande tillfrågar honom. 
 

9. Diskussion/ev. beslut: ASLA Constanze Ackermann-Boström föreslår att hon till  



 
i sociala medier hösten skickar ut en enkät till medlemmarna om 

ASLA:s närvaro i sociala medier, t.ex. hur ASLA:s FB-
konto används. Det råder osäkerhet om vem som 
upprättat kontot; Constanze fortsätter utredningen.  
 
Vi pratade om att det bör finnas en funktionsmejl 
(en föreningens e-post snarare än en privatpersons) 
kopplat till, t.ex., ett FB-konto.  
 
Uppdrogs åt Pia att undersöka möjligheterna till 
funktionsmejl.  

 
10. Diskussion/ev. beslut:  Åsa Wengelin berättar att ett första möte ska hållas  

Nätverk för unga forskare (Early den 18 juni i Zoom med de som meddelat att det är   
Career Researchers) intresserade. Över 30 personer deltog vid symposiet 

i Falun! Vi bör stödja  utvecklingen av nätverket. Det 
föreslås bli en beslutpunkt vid nästa styrelsemöte i 
augusti om:  

I. inrättande av ett nätverk,  
II. att en person från nätverket bör vara 

adjungerad i styrelsen.  
 

11. Diskussion: Nätverk knutna På ASLA:s hemsida finns nu: Kommunikation i  
till ASLA (se hemsidan)  arbetslivet samt Nationella nätverket för engelska 

med didaktisk inriktning – English Educaiton Scholars 
Sweden (EESS). 
Förslag om policy och  information om anknytningen 
till ASLA med mera bör finnas. Pia tar fram ett 
förslag till nästa styrelsemöte. En idé er att dessa 
nätverk istället benämns SIG (Special Interest 
Groups). 
  

12. Diskussion/ev. beslut: Förslag Åsa Wengelin informerar efter kontakt med Daniel  
på medlemmar till AILA:s Executive Perrin. Åsa meddelar att hon är villig att nomineras  
Board (se bilaga 1) som medlem i AILA:s styrelse, men den ekonomiska 

delen är oklar. Förväntan från AILA är att en 
styrelsemedlem deltar på plats 1 gång/år.  

 
Ordförande Pia Sundvist har haft ett samtal med 
kassör Henrik Gyllstad. Om ASLA:s ekonomi så 
tillåter, kan föreningen stå för kostnaderna (resa, 
logi, konferensvgift), dock ej traktamente. Skulle Åsa 
bli vald, uppmuntrar ASLA henne att skicka in 
abstract till AILA, eftersom det då finns möjligheter 
att hennes institution står för (del av) kostnaderna.  



 
ASLA stöttar Åsa i hennes ansökan om nomiering till 
till styrelsen i AILA för 3 år.  
 

13. Diskussion/ev. beslut:   Ärendet skjuts upp till mötet i augusti.  
Uppsatspriset magister/master/ 
kriterier/hur ska vi tänka? 

 
14. Övriga frågor  Inga övriga frågor.  
 
15. Nästa möte  Nästa möte blir i augusti. Pia skickar ut en Termino. 

 
16. Mötets avslutande  Mötet avslutades 

 
 
 
 
Mötesordförande: 
 

 
 
Pia Sundqvist 
 
 
 
 
Mötessekreterare:   Justerare: 
 

    
Elisabeth Zetterholm   Lina Nyroos 
 


